
 

 

 
Referat             

Sted og tid:  Moen skole, 15. januar 2024 

Deltakere: Guro Westhagen, Isabel Kammerud Olsen nestleder, Gry Anette Silseth leder, 

Heidi Lervåg 7. trinn, Jane Rogstad Slette 6. trinn, Rolf Robøle Sørensen, Tamara 

Kulfoldi 4. trinn, Stian Larsson 3. trinn, Liv Marie Fredheim 5. trinn, Siw Merethe 

Skovly 2. trinn. 

Fraværende: Arne Morstad 1.trinn. 

 
Medvirkningsmøte med FAU på Moen skole 15. januar 2024 

Innspill 

Hva? 
Positiv erfaring fra besøk av Norconsult, de så mange muligheter inne og ute her på Moen 
skole. 
Det blir viktig å påvirke politikere. 
Det er fint med gangavstand til skolen og at Moen er en såpass stor skole at det er bra 
fagmiljø og bra miljø blant elevene.  
FAU må bidra til at alle foreldre gjennomfører undersøkelsen og mener noe om 
prosessen. 
Ønsker å få foreldre og politikere på banen. FAU ønsker kanskje å sende inn noe direkte til 
kommunen. 
Etter midten av april vil det kanskje bli for seint for innspill.  Saken skal opp i 
kommunestyret i mai. 
Håper jobben som blir gjort er tungtveiende. Alle FAU- representanter gir info til alle 
foresatte per klasse, lenke til Gran kommunes nettside blir lagt ved. Vi må ta opp 
skolestrukturen på alle foreldremøter nå.  
FAU bør få tilbakemelding fra foreldre om hva som er viktig for dem.  
Mye er følelsesbasert, mange familier som har kjøpt hus i Moen blir skuffet hvis Moen 
skole blir lagt ned. Skolen er en av grunnene til at mange har kjøpt bolig i Moen, Løvlia. 
Min familie ønsker å bo i Moen på grunn av skolen. 
Viktig å opplyse foresatte om å svare på undersøkelsen 
Tror Gran er moden for denne undersøkelsen, mener det er bra. Handler om å si hva som 
er viktigst for egen skole. 
Jeg synes det er en grundig prosess, både med etterbruk, flytting og grenser. Fint å 
involvere foreldre i prosessen. Størrelsen på skolen er ikke så viktig, det viktigste er driften. 
Vi må spørre foreldrene om hva vi skal beholde fra Moen hvis skolen blir lagt ned. 
Noen velger barneskole etter hvilken ungdomsskole man sikter mot. 
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Spørsmål 

Hva? Ble spørsmålet svart opp? I så fall hva ble svart? 
Skal forslag fra Norconsult følges? Med 
tanke på økonomi? Blir det mer midler 
til skolen? 

Ja, det er planen, fase inn og ut elever i porsjoner. 
Spare penger ved å legge ned bygg. 
Kan ikke øremerke pengene. 

Skal begge foreldre svare på 
undersøkelsen? 

Ja begge kan svare. 

Jeg tror folk vil svare likt på mange av 
disse litt like spørsmålene. Er spørsmål 
tilpasset ulike skoler? Synes det burde 
være plass til spissede spørsmål. 

Favoriseringen kommer fram i møtene, 
skolekvaliteten kommer fram i undersøkelsen.  
 

Kan man ha et åpent spørsmål i 
undersøkelsen? 

Det vil bli umulig for oss å bearbeide i en sånn 
undersøkelse. 

Hvordan bidrar prosessen til å få flere 
tilflyttere? Samtidig er det viktig å 
beholde innbyggere. Dårligere tilbud 
kan føre til at folk vurderer å flytte. 

Hva som tiltrekker er vanskelig å si, men tror det er 
viktig med gode skoler og gode tjenester. 

Hvordan er elevtallene og hvor mye 
har de gått ned? 

Fødselstall er en ting, tilflytting er noe annet. 
Tallene er med i grunnlaget. Dette vil bli publisert 
på hjemmesiden. 

Hvordan jobbes det med skoleveger i 
dette prosjektet? 

Adkomstmulighet, trafikksikkerhet ved skolene og 
skyss ligger i prosjektet. Skoleveger vet vi ikke om 
ligger inne i prosjektet/avgjørelse. 

Hva er kostnader ved skyss? Ønsker 
gratis buss for 1.-7. klasse ved lengre 
avstand til skole. 

Samme regler vil fortsatt gjelde for skyss.  
 

Hvor mange skoler vil det bli etter 
prosessen er ferdig? 

Vet ikke, det er dette prosessen handler om. 
Politikerne skal ta valget. 

Blir alt lagt til høring? Alle papirer blir ikke lagt til høring. Vi ønsker å 
belyse alle tankene rundt denne prosessen. 

Kommer det fram hvilken skole det blir 
besvart for i undersøkelsen? 

 

Har svarprosenten i undersøkelsen noe 
å si? 

Vi har ikke diskutert dette, men må kanskje an 
hvis det er lav prosentandel som har svart ved en 
skole. 

Er dette en anonym undersøkelse? Ja 
Hva skjer med bygget ved eventuell 
nedleggelse? 

Det skal spares penger, så her er det mange 
alternativer til etterbruk. 

Etter vedtak i mai, når begynner 
jobben? 

Usikker på når det vil virke fra, tenker ett til ett og 
et halvt år. Hvis det blir få elever som skal flyttes, 
kan vi starte før.  Kanskje man vil fase inn og ut 
elever. Dette vil også påvirke ungdomsskolene. 

Har kommunen vurdert å beholde alle 
skolene med enklere vedlikehold? 

Usikker på om det er vurdert som alternativ, 
mange skoler trenger omfattende oppgradering.  
Rolf: Stort etterslep for å beholde skolene opp mot 
dagens lovverk. Det er nedgang i fødselstall. Mye 
må gjøres på Moen blant annet: arbeidsplasser for 
lærere og spesialrom. 

Hvem har økonomiansvar for skolene? Rektor på hver skole, sammen med skolekontoret. 
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Kan man ta imot mange nye elever på 
Moen sånn som skolen er nå? 

Rolf: Moen kan ikke ta imot mange nye elever. 

Må man gjøre noe med alle de fem 
skolene? 

Ja 

Vil det være midler til å oppgradere 
Moen hvis både Jaren og Moen består? 

Det vil bli mer renovering hvis en skole blir 
beholdt. Dette vil bli prioritert etter hvor er det 
mest prekært.  

Det ble sendt inn innspill via KFU for 
ett år siden, tas dette med i prosessen? 

 

Har ikke spurt om innspill fra 
foreldrene før dette møte, hva er 
forventet av FAU?  

 

 

 

Referent: Stab og støtte/ May Britt Åbråten Heier 

 

 


